

The new EAA Board held its first meeting on 26 November 2024 and appointed the

chairmen of its five standing committees to oversee various aspects of the EAA's work.

A lunch was also held on the same day to welcome the new Board members and to bid

A lunch was also held on the same day to welcome the new Board members and to bid farewell to the retiring members; Ms Meena DATWANI, Professor Eddie HUI Chi-man, MH, JP, Mr Daryl NG Win-kong, SBS, JP and Ms Gilly WONG Fung-han.

監管局新一屆董事局於2024年11 月26日舉行首次會議,並委任五 個常設委員會的主席,以監督監 管局不同範疇的工作。

監管局並於同日舉辦午宴,以 歡迎新任成員以及歡送卸任成 員:戴敏娜女士、許智文教授 MH,JP、黃永光先生SBS,JP 以及黃鳳嫺女士。



蕭澤宇先生BBS,JP(右)與戴敏娜女士(左)。

Mr Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (right) and Ms Meena DATWANI (left).

蕭澤宇先生BBS, JP(左)與許智文教授 MH, JP(右)。

Mr Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (left) and Professor Eddie HUI Chi-man, MH, JP (right).

監管局歡迎新任行政總裁 The EAA welcomes the new CEO

一管局歡迎梁松泰先生於 1112025年1月1日起,接替韓 婉萍女士出任監管局新任行政總 裁一職。

梁先生於1985年加入政府政務職系,曾在不同政策局及部門工作, 直至2022年退休時為社會福利署 署長。梁先生透過公開招聘程序獲 聘。

在梁先生的帶領下,監管局將繼續推動業界行事持正、具備專業能力,以及鼓勵行業培訓,提升從業員的水平和地位。

監管局新任行政總裁梁松泰先生已於2025年1月1 日上任。

Mr Gordon LEUNG Chung-tai, the new CEO of the EAA, has been on board since 1 January 2025.



The EAA welcomes Mr Gordon LEUNG Chung-tai, to succeed Ms Ruby HON, as the new Chief Executive Officer ("CEO") of the EAA, effective from 1 January 2025.

Mr LEUNG joined the Administrative Service of the Government in 1985 and worked in various Bureaux and Departments before retiring from the civil service in 2022 as Director of Social Welfare. Mr LEUNG was selected through an open recruitment exercise.

The EAA, under Mr LEUNG's leadership, will continue to promote integrity and competence within the industry, and facilitate training for estate agency practitioners to enhance their standards and status.